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Protokół z komisji Or2anizacyjnej, Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek
w dniu 24.05.2021 r.

W dniu 24.y.2021 r. zostało zwołane posiedzenie komisji Organizacyjnej,
Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek.

Lista obecności na zebraniu stanowi załącznik do niniejszego protokołu
(Załącznik nr 1)

Podczas zebrania przewodniczący komisji Sebastian Matułojć
poinformował, że przewiduje następujący porządek obrad dzisiejszej komisji:

1. Zapoznanie z propozycją Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych
w sprawie przebudowy drogi Cieszyno - Siemczyno.

2. Omówienie sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy
Czaplinek z organizacjami pozarządowymi.

3. Omówienie materiałów na sesję.
4. Sprawy różne.

Ad 1) Wniosek o możhwość przebudowy drogi Siemczyno — Cieszyno omówił pan
Marek Mlynarczyk. Dyrektor Zbigniew Kot omówił dwie możłiwości przebiegu tej
trasy. Poinformował, że sam projekt będzie kosztował około 300 tyś zł.
Pomysłodawca realizacji tej inwestycji pan Zbigniew Dudor poinformował, że trzeba
mieć przygotowane takie projekty w nadchodzącej perspektywie finansowej.
Burmistrz poinformował radnych, że Burmistrz Zlocieńca nie jest zainteresowany
realizacją tej inwestycji. Przewodniczący komisji poddał pod glosowanie wniosek
o przystąpienie Gminy Czaplinek do realizacji zadania inwestycyjnego
przebudowy drogi Cieszyno- Siemczyno na etapie projektowania:

• Radna Anna Minkiewicz - wstrzymala się,
• Radna Aleksandra Ławrukiewicz - za,
• Radny Maciej Bernat - za,
• Radna Anna Kucharczyk — za,
• Radna Krystyna Kryczka — za,
• Radna Ewa Sobczak — za,
• Radny Marcin Czerniawski — za,



• Radny Zdzisław Łomaszewicz- za,
• Radny Władysław Woj towicz-za,
• Radny Sebastian Matułojć — za.

Ad 2) Radny Michał Olejniczak poinformował, że tylko dwóch radnych z Rady
Miasta oddało wypełnione ankiety dotyczące współpracy z organizacjami
pozarządowymi.
Radny Sebastian Matułojć odniósł się do wniosków zawartych w sprawozdaniu
i poinformował, że może warto zastanowić się nad obsługą stowarzyszeń
od strony księgowej.

Ad 3)

Projekt uchwały nr 324/2 1 — oniówila pani Radna Anna Minkiewicz - bez uwag,

Projekty uchwał nr 325/21, 326/21, 327/21,328/21 - omówił pan Krzysztof
Kryszak - bez uwag.

Projekty uchwał 329/21 oraz 33 I/21 — omówił pan Burmistrz. Radny Sebastian
Matułojć zaproponowal zmiany w załącznikach do projektów uchwał w pkt. 6.
Burmistrz skonsultował proponowane zmiany z radcą prawnym i poinformował,
że wprowadzi te zmiany autopoprawką do regulaminów podczas sesji.

Ad 4) W sprawach różnych głos zabrał radny Zdzisław Lomaszewicz, który
poinformował, że nie ma żadnych środków finansowych na drogi. Burmistrz
odpowiedział, że w najbliższym czasie wprowadzi odpowiednie zmiany
do budżetu dotyczące dróg.
Burmistrz poinformował radnych, jak wygiąda sytuacja z terenem po bylym
lotnisku w Broczynie. Radna Aleksandra Lawrukiewicz uważa, że wszystkie
kłopoty z funkcjonowaniem odpowiednich regulaminów dotyczących lotniska
wynikają z opieszałości Kierownika Referatu Sportu.

Radni w sprawach różnych negatywnie zaopiniowali wniosek
stowarzyszenia dotyczący możliwości prowadzenia prac wykopaliskowych
na terenie obecnego parku przy szkole podstawowej.

Wynik głosowania:

• Radna Anna Minkiewicz - wstrzymała się,
• Radna Aleksandra Ławrukiewicz - przeciw,
• Radny Maciej Bernat - przeciw,

• Radna Anna Kucharczyk — wstrzymała sie,



• Radna Krystyna Kryczka — za,
• Radna Ewa Sobczak — wstrzymała się,
• Radny Marcin Czerniawski — przeciw,
• Radny Zdzisław Łornaszewicz - wstrzymał się,
• Radny Władysław Wojtowicz - przeciw,
• Radny Sebastian Matułojć — przeciw.

Protokół sporządził Przewodniczący Komisji
Sebastian Matułojć
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